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Miesto rokovania:   zasadačka miestneho úradu, Festivalové námestie č. 2, Košice 

 

Dátum a čas rokovania: streda 24.6.2015, od 15.00 do 20.00 hod. 
    streda 1.7.2015, od 16.00 do 20.00 hod 

 
Počet poslancov MZ:  13  

 

Počet prítomných   
na začiatku rokovania: 10 

 
 

Ďalší prítomní:  Marián Gaj – starosta Mestskej časti Košice – Sever 
                                             Matúš Háber – prednosta MÚ    

Pavol Hanušin – kontrolór Mestskej časti Košice - Sever                     

 
 

Priebeh rokovania 
 

 

1. Otvorenie zasadnutia 
 

Starosta MČ Košice – Sever Marián Gaj otvoril VI. zasadnutie MZ, privítal prítomných a skonštatoval, 
ţe MZ je uznášaniaschopné. V rokovacej miestnosti bolo v okamihu začiatku rokovania prítomných 10 

poslancov. 
 

 

2.  Určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľa, voľba návrhovej a mandátovej komisie 
 

Starosta Gaj určil za overovateľov zápisnice poslancov Kosmasa Bekiarisa  a Štefana Kertésa. 
 

Za zapisovateľa určil zamestnanca Mestskej časti Košice - Sever Ladislava Töröka. 

 
Starosta Gaj navrhol:  do návrhovej komisie poslancov  Jozefa Filipka, Petra Blišťana a Dagmar 

Kaţimírovú, 
 

do mandátovej komisie poslancov  Erika Haľka a Antona Švajlena. 

 
Starosta dal spoločne hlasovať o návrhoch členov návrhovej a mandátovej komisie. Poţiadal členov 

mandátovej komisie, aby pri jednotlivých hlasovaniach uviedla vţdy počet hlasujúcich poslancov, aby 
sa hlasovanie mohlo presne zaznamenať.  Pri hlasovaní bolo  prítomných 10 poslancov. 

 
Hlasovanie č. 1:     za – 9,  proti – 0,  zdrţal sa - 1. 

 

Členovia jednotlivých komisií boli schválení. 
 
 

3.  Schválenie programu rokovania 

 
Starosta Gaj otvoril tento bod rokovania. Zaradil do programu bod  3.1. – Informácie o harmonograme 
riešenia statického parkovania v meste Košice z dôvodu, ţe na poslednom rokovaní Mestského 

zastupiteľstva v Košiciach bol schválený Harmonogram riešenia statického parkovania v meste Košice. 
Vypustil z programu bod 5. Správa o plnení uznesení miestneho zastupiteľstva z dôvodu, ţe Miestna 

rada MČ Košice – Sever zvolaná na 16.6.2015 nebola uznášaniaschopná a správa o plnení uznesení 
MZ nebola v MR prerokovaná.  

 

Starosta Gaj otvoril k tomuto bodu diskusiu. 
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Poslankyňa Zimmermannová navrhla doplniť program rokovania o bod 8.1. – Nové znenie 

pozastaveného výkonu časti uznesenia MZ MČ Košice – Sever č. 49/2015. 

 
Poslanec Haľko navrhol doplniť program rokovania o bod 11.1. – Personálne otázky a zmeny 

v komisiách MZ MČ Košice – Sever. 
 

Poslanec Baláţ navrhol doplniť program rokovania o bod 7.1. – Náplne činnosti komisií MZ MČ Košice 

– Sever. 
 

Do rokovacej miestnosti prišiel poslanec Peter Kalanin, kvórum sa zvýšilo na 11 poslancov. 
 

Keďţe sa nikto viac do diskusie o doplnení a zmene programu neprihlásil, starosta ju uzavrel. Dal 
postupne hlasovať o jednotlivých navrhnutých zmenách programu MZ.  

 

Hlasovanie o návrhu poslankyne Zimmermannovej - doplnení bodu 8.1., hlasovalo 11 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 2:  za - 11,  proti – 0,  zdrţal sa – 0.    
 

Bod Nové znenie pozastaveného výkonu časti uznesenia MZ MČ Košice – Sever č. 49/2015 
bude doplnený do programu rokovania a zaradený ako bod 8.1. 
 
Hlasovanie o návrhu poslanca Haľka – doplnení bodu 11.1., hlasovalo 11 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 3:  za - 11,  proti – 0,  zdrţal sa – 0.    
 

Bod Personálne otázky a zmeny v komisiách MZ MČ Košice – Sever bude doplnený do 
programu rokovania a zaradený ako bod 11.1. 
 

Hlasovanie o návrhu poslanca Baláţa – doplnení bodu 7.1., hlasovalo 11 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 4:  za -  11,  proti – 0, zdrţal sa – 0.  
 

Bod  Náplne činnosti komisií MZ MČ Košice – Sever bude doplnený do programu rokovania 
a zaradený ako bod 7.1. 
 

Starosta Gaj dal hlasovať o celom programe VI. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 
Košice – Sever so zapracovanými schválenými doplňovacími návrhmi.  

  

           Hlasovanie č. 5:  za - 11,  proti – 0,  zdrţal sa – 0, 
  program rokovania bol schválený. 
 

 
Uznesenie:   MZ MČ Košice – Sever schvaľuje program VI. zasadnutia MZ MČ 

 Košice – Sever v znení: 
 

1.  Otvorenie zasadnutia 
2.  Určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľa, voľba návrhovej a mandátovej    

 komisie 
3.  Schválenie programu rokovania 

3.1. Informácia o harmonograme riešenia statického parkovania v meste Košice 

4.  Správa o činnosti starostu MČ Košice – Sever 
6.    Záverečný účet MČ Košice – Sever za rok 2014 

7.    Návrh zmeny Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – 
       Sever. 

7.1. Náplne činností komisií MZ MČ Košice – Sever 

8.    Návrh plánu kontrolnej činnosti kontrolóra MČ Košice – Sever na obdobie  
       2. polroka 2015 
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8.1. Nové znenie pozastaveného výkonu časti uznesenia MZ MČ Košice – Sever  

       č. 49/2015        

9.    Doplňujúca voľba prísediacich Okresného súdu Košice I na volebné obdobie  
       2014 – 2017 

10.  Informácia o stavebných aktivitách v MČ Košice – Sever 
11.    Správa o stave vybavenia dopytov a podnetov občanov zaznamenaných počas 

         poslaneckých dní do poslaneckej knihy 

11.1. Personálne otázky a zmeny v komisiách MZ MČ Košice – Sever 
12.    Interpelácie a dopyty poslancov 

13.    Rôzne 
14.    Záver  

      
 

3.1.  Informácia o harmonograme riešenia statického parkovania v meste Košice 

 
Tento bod uviedol starosta, povedal, ţe na poslednom zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Košiciach 

bol schválený harmonogram, termín spustenia celého harmonogramu je preloţený na 1.7.2016, 
privítal zástupcov spoločnosti EEI. 

Vystúpil zástupca EEI s.r.o. p. Tomanovič –  uviedol, ţe pokiaľ má mestská časť poţiadavky na EEI 

ako spracovateľov, je potrebné ich zasielať prostredníctvom Magistrátu mesta Košice, lebo ich činnosť 
sa riadi zmluvou a jej dodatkami s magistrátom. Aby mohli začať pracovať, potrebujú poznať 

rozhodnutie MZ, aký spôsob regulácie parkovania si zvolí a spôsob absentujúcej výstavby. V koncepcii 
rozvíjali tému ekonomická náročnosť výstavby rôznych druhov parkovania. Vysvetlil pojem 

preťaţovaný čas parkovania.  
 

V priebehu jeho vystúpenia prišiel do rokovacej miestnosti poslanec Vladimír Vágási, kvórum sa zvýšilo 

na 12 poslancov. 
 

Potom starosta poţiadal projektanta EEI, aby uviedol najproblematickejšie kľúčové miesta v Mestskej 
časti Košice – Sever, ktoré by mohli mať vplyv po spustení tohto systému od 1.7.2016. 

Projektant EEI – v rámci nárazníkovej zóny 1-10 navrhujú vytlačiť nerezidentov z týchto zón do 

okrajových zón iných častí, resp. donútiť ich dopraviť sa do centra iným spôsobom. Kritickým uzlom je 
MČ Košice – Sever a časť MČ Košice – Juh pri poliklinike a nemocnici, kde budú vznikať preťaţované 

zóny. Najpreťaţenejšou zónou na Severe bude uzol Amfiteáter, TU a Poliklinika Sever. Tieto uzly budú 
kritickými uzlami aj preto, ţe hranica súčasnej zóny prechádza po Letnej ulici. Časť nerezidentov, ktorí 

dnes parkujú v zóne 8, hlavne v okrajových častiach prejde do zón, ktoré nebudú spoplatnené, lebo 

logicky nebudú chcieť platiť za parkovanie. Technicky sa snaţia ľudí z týchto zón dostať na parkovisko 
horného Amfiteátra, do stredného parkoviska na Amfiteátri, kde bude iný reţim s inou sadzbou, chcú 

ich dostať do iných častí, napr. na Hroncovu ulicu, ktorú navrhuje zjednosmerniť. Ich cieľom nie je 
zabezpečiť parkovanie pre návštevníkov Košíc, lebo Amfiteáter je uzol, ktorý má dopravné napojenie 

na kaţdé košické sídlisko. Chcú dosiahnuť, aby časť zamestnancov, ktorí dochádzajú z mestských častí 
za prácou autom, po modernizácii MHD necestovala autom, ale mestskou dopravou. Majú záujem 

spracovať koncepciu aj MČ Košice – Sever, zatiaľ nie je výhľadom spracovať koncepciu celej mestskej 

časti, chceli by počuť, ktorú časť riešiť ako zásadnú, najproblematickejšiu. 
 

Starosta poďakoval za vystúpenie a otvoril k tejto téme diskusiu. 
 

Poslanec Bekiaris – ide o rezidentské karty, ako garantujú, ţe všetci obyvatelia, ktorí tam bývajú, budú 

mať zaručené parkovanie, keď tých parkovacích miest fyzicky toľko nie je. 
Reagoval projektant – všetko je to o tom, ako si zadefinujeme rezidentskú zónu, ani v jednej zóne 

v istom čase nie je problém zaparkovať, problém nastáva v medzičase, to je napr. 17.00 hod. – ľudia 
uţ prichádzajú domov z práce, ale v centrálnej mestskej zóne sú ešte návštevníci. Druhým problémom 

je vysoký počet návštevníkov, ktorí disponujú viacerými autami. Chceme z týchto parkovísk dostať nie 
tých, ktorí tam bývajú, ale tých, ktorí tam fyzicky nemajú čo robiť, nech si nájdu inú formu. Na 

základe štúdie vo všetkých 10 zónach spočítali reálnu kapacitu, koľko áut tam parkuje                         

v štyroch časoch - ráno, obed, večer v pracovné dni, štvrtý čas bol víkend. Cez víkend nie je problém 
zaparkovať v ţiadnej zóne. V pracovných dňoch doobeda je problém zaparkovať vo všetkých 
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nárazníkových zónach v centrálnej mestskej zóne. Večer po 21.00 hod., keď sa zavrú obchodné domy, 

nie je problém v centrálnych nárazníkových zónach zaparkovať. Sú kritické ulice - zóna 1, lebo je 

zneuţívaná na dlhodobé parkovanie kvôli stanici. Pracujú s modelom, ţe 80 % chcú zabezpečiť 
parkovanie, a to funkčnou reguláciou a budovaním nových parkovacích miest. V kaţdej zóne navrhujú 

kamerový systém, ktorý ukáţe, koľko áut je v kaţdej zóne zaparkovaných a budú vedieť pruţne meniť 
stav v tej zóne. Alebo budú vydávať parkovacie karty pre zónu 1 platnú aj v zóne 2, čo bolo schválené 

aj mestským zastupiteľstvom. Majú zato, ţe v kaţdej zóne okrem jedného sídliska, majú postačujúcu 

kapacitu za vhodnej regulácie, ale nie v dnešnom stave. Dnes je na parkoviskách 20-35 % áut, ktoré 
tam vôbec nepatria. Tieto chcú z parkovísk dostať. Nech parkujú inde, na zberných parkoviskách. 

P. Bekiaris – parkuje sa aj na chodníkoch, lebo parkovisko je plné, vydajú rezidentské karty na miesto, 
ktoré tam v skutočnosti nie je ? 

Projektant EEI – z kaţdého v súčasnosti funkčného parkovacieho miesta idú urobiť reálne vyznačené 
parkovisko označené vodorovným aj zvislým značením. Dnes parkujú autá na chodníku a zeleni preto, 

ţe značná časť je obsadená autami, ktoré tam nepatria. 

P. Bekiaris – poloţil otázku, či na Kuzmányho ulici vedia uspokojiť všetkých obyvateľov. 
Odpovedal p. Tomanovič – v lokalitách 1-10 uviedli konkrétne číslo, koľko miest tam k 1.7.2016 bude, 

keď prirodzene zníţia dopyt o 10-15 %, reálne bude stále 10 % voľných vyznačených miest.  
Doplnil ho projektant – na Kuzmányho sídlisku sa dá z pozdĺţneho státia urobiť šikmé státie. 

P. Tomanovič odpovedal na zopakovanú 1. otázku poslanca Bekiarisa, či garantujú rezidenčné miesta 

pre všetkých ţiadateľov – v prípade projektu 1-10 predloţenej zóny áno, lebo to majú spočítané. 
Projekt pre Sever ešte nemajú podrobne spravený, takţe nevedia povedať. 

 
Poslankyňa Kaţimírová – pýtala sa na ul. Slovenskej jednoty, je to hraničná ulica medzi Starým 

mestom a Severom, na jednej strane sú veţiaky s veľkým parkoviskom, na druhej strane sú rodinné 
domy, ako sa to bude týkať tých rodinných domov, lebo nie kaţdý rodinný dom tam má garáţ ? 

Projektant – principiálne tí majitelia domov, ak budú parkovať v zóne, budú mať nárok na rezidentskú 

kartu za 35,- EUR ročne, lebo sú na hraničnej časti zóny a majú tam trvalý pobyt. Celá tá ulica nemá 
technický problém s kapacitou parkovania.  

Starosta – vidí otázku, či budeme čakať do 1.7.2016 a po polroku vidieť, ako to vyzerá alebo začneme 
riešiť zónu Sever sólo s tým, ţe sa vypracuje projekt a rozšíri sa to aţ po Mier. 

Projektant – dnes je situácia, ţe od 1.7. 2016 spúšťajú centrálnu zónu, majú presne rok nato, aby 

zapracovali pripomienky, námety a poţiadavky mestských častí a dopracovali aj zónu na Severe 
a zväčšili ju tak, ako si MČ a poslanci zadefinujú. 

Poslankyňa Zimmermannová – ľudia, ktorí nebudú mať rezidentské karty by mohli parkovať na 
záchytných parkoviskách, ako sa pristupuje k tejto problematike ? 

Projektant – kapacita áut v meste je nerovnomerná, prázdne zóny sa snaţíme vyuţiť ako zóny, ktoré 

majú pritiahnuť tých, ktorí chcú platiť málo alebo nechcú platiť, navrhujú rekonštrukciu niektorých 
parkovísk – dvoch parkovísk na stanici, parkoviska pri JUMBO CENTRE, kompletnú prestavbu 

parkoviska pri Amfiteátri, zmenu parkoviska na hornom Amfiteátri.  
Doplnil ho p. Tomanovič - v celej zóne deklarujú 110 % počtu miest nad úrovňou dnešného dopytu, 

kapacita je postačujúca aj výhľadovo na 5-10 rokov dopredu, cenová tarifikácia je kľúč k tomu, aby sa 
podchytili všetky uţívateľské štruktúry. Cenová tarifikácia je rozvrhnutá tak, ţe čím dlhšie parkujete, 

tým ďalej od miesta určenia parkujte. Za záchytné parkoviská navrhujú prvú hodinu zdarma, 2 hodiny 

parkovania 0,5 €, deň 2 €. 
 

Do rokovacej miestnosti prišiel poslanec Marcel Gibóda, kvórum sa zvýšilo na 13 poslancov. 
 

Poslanec Polaček – na mestskom zastupiteľstve po sérii rokovaní so spoločnosťou EEI uveril ich 

argumentom a akceptuje ich odbornosť. Dospel k záveru, ţe ak nechceme, aby sa nárazníkové zóny 
v deň, kedy sa harmonogram spustí, stali problémom, je potrebné túto tému čo najskôr otvoriť 

a pripraviť pre obyvateľov najoptimálnejšie riešenie. Ţiadal, aby prítomní zástupcovia EEI zodpovedali, 
čo všetko rezidenti dostanú, či sa počíta so státiami pre zdravotne postihnutých a ako donútia tých, 

ktorí nebudú chcieť rešpektovať tento systém. 
Odpovedal p. Tomanovič – zabezpečia dopravné označenie, projekciu, letnú a zimnú údrţbu na 

všetkých miestach, ktoré budú prevádzkovať. Polovicu zo sumy 35,- EUR budú odvádzať Magistrátu 

mesta Košice. Budú spolupracovať s mestskou aj štátnou políciou, aby vedeli zvládnuť reálnu kontrolu 
mnoţstva vozidiel je potrebné tzv. vozidlo autonómnej kontroly, ktoré má v majáku 6 kamier, ktoré sú 
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schopné snímať všetky ŠPZ odparkovaných vozidiel a vyhodnotí ich v porovnaní s centrálnym 

systémom v databáze. Systém umoţní mestskej polícii zvládať kontrolu na 100 %, je transparentný 

a zamedzuje zabehaným praktikám. 
Doplnil ho projektant – vozidlo autonómnej kontroly je schopné vyhodnotiť aj priestupok, keď parkuje 

mimo parkovacieho miesta, mimo vyznačenej zóny, parkuje mimo cesty, na chodníku. V tom novom 
systéme v rámci zóny musí byť kaţdé parkovacie miesto riadne vyznačené vodorovným a zvislým 

dopravným značením. To znamená, ţe kaţdý, kto parkuje mimo parkovacieho miesta, je postihnuteľný 

nielen mestskou, ale aj štátnou políciou. 
Poslanec Filipko – sa spýtal zástupcov spoločnosti EEI, či rokovali s Technickou univerzitou, lebo 

nárast motorizácie študentov spôsobuje dopad na rezidentskú zónu.  
Projektant – na TUKE povaţujú za parkovisko zrovnanú ornicu vysypanú štrkom, je to riešiteľné 

v areáli TUKE aj na Jedlíkovej ulici medzi internátmi. Myslí si, ţe postačuje jedno stretnutie EEI s.r.o.  
s TUKE a DPMK.  

P. Tomanovič dodal, ţe v zmysle koncepčného riešenia dopravy na území MČ Košice – Sever, ktoré má 

prevaţne funkciu bývania, nie je riešenie komerčných subjektov a školstva prioritnou otázkou, 
prioritou je obyvateľ a ten zamestnanec, ktorého chceme dostať na záchytnú lokalitu a práve tieto 

subjekty zavedením regulácie donútiť, aby si začali riešiť svoje vlastné parkovacie objekty. 
Poslanec Gibóda – podporil v mestskom zastupiteľstve túto koncepciu, pri Amfiteátri máme záchytné 

parkoviská aj sa s nimi počíta v tejto koncepcii ako so záchytnými parkoviskami, ale parkovanie na 

nich je symbolické, nebude motivovať všetkých, aby na nich parkovali. Musíme dosiahnuť, aby sa 
netlačili ďalej na Starú spišskú cestu, na Kalváriu, prípadne na parkovisko pred miestnym úradom 

a aby rezidenti neboli vytláčaní z prirodzených parkovacích plôch a zabrániť ničeniu zelene. 
Poslanec Baláţ – spýtal sa na Mier, či ho zvládnu zapracovať.  

Projektant odpovedal, ţe je to na rozhodnutí MZ, ak ho zadefinuje do zóny, sú schopní ho zapracovať. 
Keď zvládli centrálnu mestskú zónu a 10 subzón, tak zvládnu aj Mier. Objektívny záujem vidí zo 

Severu, z MČ Košice – Západ, z MČ Košice - Sídlisko KVP a MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce. Dve 

z týchto mestských častí sú bezprostredne v kontakte s centrálnou zónou. 
P. Tomanovič – oboznámil s limitmi, EEI má na riešenie všetkých zón rozpočet 700 tisíc EUR, ktorý 

nebude reálne stačiť na riešenie problémov všetkých 10 štvrtí. Zavedením regulácie bez investičných 
stimulov do výstavby sa otvárajú brány pre komerčnú výstavbu ďalších podnikateľských subjektov 

v danej lokalite. Dnes v Košiciach vznikajú garáţové domy, ale 97 % z nich neslúţi na parkovanie.   

P. Zimmermannová – sú lokality garáţí, ktoré stoja ladom a moţno práve táto koncepcia prinesie to, 
ţe tieto garáţe budú funkčné. 

P. Gibóda – pýtal sa na zónu Mier pri OC BILLA, či tam vidia priestor na zavedenie rezidentského 
parkovania a úbytok nerezidentov a ako by navrhli riešiť túto lokalitu, lebo BILLA to nevie vyriešiť. 

Odpovedal projektant – treba vyvinúť tlak na podnikateľa, lebo vytvárajú problémy v danej sieti 

a nevybudujú si svoje parkovisko, teda vyzvať BILLU na jednanie. Ďalším problémom je ANTIK 
TELEKOM, bývalý Daňový úrad, OD Mier, ktoré zahlcujú celú zónu. Treba to vyriešiť v komunikácii 

s mestskou časťou, s BILLOU a mestskou políciou. 
P. Polaček – spýtal sa starostu ako predsedajúceho a predkladateľa návrhu, či má pripravené 

uznesenie. 
Starosta – uznesenie pripravené nemá, vie, ţe ho pripravil poslanec Polaček a myslí si, ţe by to mala 

prerokovať Komisia rozvoja, lebo toto stretnutie je prvé po schválení koncepcie mestským 

zastupiteľstvom. 
Poslanec Polaček prečítal návrh uznesenia, ktorý pripravil s p. Gibódom, ale aj s ostatnými poslancami, 

ktorým ďakuje za pripomienky. Vyjadrila sa k nemu aj spoločnosť EEI a jej pripomienky spolu 
s kontrolórom MČ do neho zapracovali. 

 

Starosta pripomenul, ţe MZ MČ Košice - Sever prijalo Uznesenie č. 278/2014. Návrh uznesenia, ktorý 
prečítal poslanec Polaček, Uznesenie č. 278/2014 len kopíruje a rozvádza do detailov. 

P. Gibóda - Uznesenie č. 278/2014 bolo prijaté ako tretie v poradí ohľadne parkovacej koncepcie, 
napriek tomu, ţe ho MZ schválilo a prostredníctvom starostu ho doručilo na Magistrát mesta Košice, 

MMK ho neposunul spoločnosti EEI, čo povaţuje za zanedbanie povinnosti riaditeľa MMK aj starostu 
MČ, lebo nato Magistrát neupozornil. 

Reagoval starosta – treba vyvodiť zodpovednosť voči exprednostovi, ktorý bol zodpovedný za plnenie 

uznesenia a jeho posunutie mestu. 
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P. Tomanovič povedal, ţe prečítané uznesenie kopíruje vyjadrenie spoločnosti EEI na zasadnutí 

mestského zastupiteľstva a nevidia v ňom ţiadny rozpor s ním. 

   
Starosta poďakoval zástupcom spoločnosti EEI s.r.o. za účasť a podané informácie a teší sa na ďalšiu 

spoluprácu s nimi. 
 

O slovo sa prihlásil p. Stavrovský, vedúci oddelenia právneho a organizačných činností a povedal, ţe 

prečítané uznesenie ţiada starostu o predloţenie niečoho za vypracovanie čoho nenesie ţiadnu 
zodpovednosť a nemá ţiadny dosah ani vplyv. Takisto to uznesenie vo vzťahu k EEI nie je nijakým 

spôsobom zaväzujúce, je nevymoţiteľné. 
P. Zimmermannová – tento návrh uznesenia berie ako inšpiráciu pre Komisiu rozvoja a motiváciu sa 

stretnúť, budú mať oporu v tom, ţe spoločnosť EEI ich usmerní pri rozhodovaní. Zároveň dala 
pozmeňovací návrh k prečítanému uzneseniu a navrhla doplniť v bode 1) písmeno c) ešte ulice 

Vodárenskú a Hlinkovu. 

Poslanec Polaček ako predkladateľ návrhu sa vyjadril, ţe si osvojuje tento návrh. 
P. Stavrovský – podľa jeho názoru je predčasné prijímať uznesenie a ohraničovať ulice, v Komisii 

rozvoja sú zástupcovia občanov, treba vypočuť ľudí a urobiť anketu, či dotazník. Nemôţme si 
uzurpovať právo, ţe od stola vieme najlepšie, čo ľudia potrebujú. Komisia to môţe odkonzultovať aj 

s EEI a predloţí cez miestne zastupiteľstvo k doriešeniu. 

Poslanec Filipko – nemyslí si, ţe je to predčasné, je to v kompetencii MZ, 3 roky sa venovali  
problémovým miestam v parkovaní, preštudovali si analýzu, musia zareagovať medzi prvými. Je 

potrebné, aby čím skôr MČ preniesla túto poţiadavku na mesto, aby mesto zaviazalo spoločnosť EEI 
to riešiť. Keď budeme 2-3 mesiace robiť anketu, vypadneme z realizačného procesu. Potrebujeme, 

aby starosta mal v ruke papier, ktorým bude môcť ţiadať od mesta, aby začalo konať. Je tam 
uvedené, čo chceme riešiť prednostne. 

Starosta – táto aktivita je uţ spustená aj bez uznesenia. 

P. Gibóda – uznesenie je podklad nato, aby sa mestská časť čo najskôr zapojila do tohto procesu, keď 
uţ zmeškala prvé kolo. 

Starosta – mestská časť nič nezmeškala, lebo ţiadna mestská časť nemá štúdiu v takom stave, aby 
vyhovovala. Jediná spracovaná štúdia je mapka centrálna zóna 1-10. Všetko ostatné je v štádiu 

spracovania kaţdej mestskej časti. 

P. Zimmermannová – keď navrhovala rozšíriť záujmovú oblasť ešte o 2 ulice, to spadá do lokality, 
ktorá je na tom s parkovaním najhoršie, nič nebráni tomu, keď budú na komisii diskutovať so 

zástupcami EEI, aby to pozmenili, ale treba mať nejaké východisko. 
P. Blišťan – vyjadril absolútny súhlas so stanoviskom p. Stavrovského, to čo bolo navrhnuté je 

nekoncepčné. Pamätá si ako väčšina poslancov pred polrokom tvrdila, ţe je proti rezidentskému 

parkovaniu. 
P. Polaček – týmto uznesením neschvaľujú rezidentské parkovanie a nespúšťajú ţiadny systém. Majú 

moţnosť získať zadarmo reálny dopravný projekt pre celú Mestskú časť Košice – Sever. 
V strategickom dokumente prijatom Mestským zastupiteľstvom v Košiciach Harmonogram riešenia 

statického parkovania v meste Košice  sa píše, ţe potom ako mestská časť rozhodne, má 12 mesiacov 
nato, aby zrealizovala nejakú aktivitu. V tejto chvíli môţeme začať diskutovať, uvidíme ako zareagujú 

obyvatelia, budeme mať dopravné projekty. Do decembra sa informácie dostatočne zosúladia nato, 

aby sa MZ kvalifikovane rozhodlo, či  schvaľuje harmonogram pre MČ Košice – Sever a pre ktoré zóny. 
Týmto procesom sa pripravujeme nato, ţe ak nám 1.7.2016 nárazníkové ulice zlyhajú, budeme 

pripravení čo najrýchlejšie reagovať. 
P. Gibóda – v Banskej Bystrici sa lokality dobrovoľne hlásia k tomuto systému, takisto na Juhu, kde 

vznikli petície, aby rezidenti vytlačili parkujúcich návštevníkov zo svojich zón. Treba mať pripravené 

tieto návrhy a potom sa MZ rozhodne, či ich schváli. Nepamätá si, kedy sa poslanci vyjadrili, ţe sú 
proti rezidentskému parkovaniu. Dúfa, ţe podporia rozumné riešenia, ktoré pomôţu rezidentom 

bývajúcim v lokalitách, ktoré sú dnes nadmerne zaťaţené návštevníkmi. 
Pokračoval reakciou na výtku starostu voči exprednostovi – MZ Uznesením č. 28/2014 zo dňa 

25.3.2014 ţiadalo starostu, nie prednostu, aby zaujal stanovisko. Prednosta bol dňa 18.3.2014 
odvolaný, takţe zodpovednosť nesie starosta. 

Reagoval starosta – bývalý prednosta tu bol do mája 2014 a mal túto záleţitosť vybaviť.  

 
Nikto iný sa do diskusie neprihlásil. Starosta diskusiu ukončil a poţiadal o návrh na uznesenie.  
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Poslanec Filipko predniesol návrh uznesenia. 

 
Návrh uznesenia:  

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sever v súlade s prijatou Koncepciou 

riešenia statickej dopravy v meste Košice, Harmonogramom riešenia statického 

parkovania organizácie mesta Košice prijatými Mestským zastupiteľstvom v Košiciach 
a uznesením Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sever č. 278/2014 

 
1) a) berie na vedomie uvedené strategické dokumenty riešenia statickej dopravy na 

území mesta Košice prezentované zástupcami EEI, s.r.o. na rokovaní 

zastupiteľstva dňa 24.6.2015 

b) v súlade s uznesením č. 278/2014 odporúča spoločnosti EEI, s.r.o. vo veci 
výstavby absentujúcej parkovacej kapacity postupovať podľa odporúčaní 

predloženej koncepcie, a to formou plošnej výstavby na plochách devastovanej 

zelene, krajníc a iných plôch dlhodobo slúžiacich pre účel „divokého 
parkovania“  v súlade s platnými technickými normami 

 
c) žiada spoločnosť EEI s.r.o. o vypracovanie návrhov riešenia rezidentských 

lokalít pre MČ Košice - Sever podľa zvolenej metodiky dopravného riešenia 

s dôrazom na lokality (ohraničené ulicami): 
Stará spišská cesta, Watsonova, Němcovej (parkovisko Merkúr), Letná, 

Komenského, Tomášikova, Národná trieda, Slovenskej jednoty, Vodárenská, 
Hlinkova 

 
Termín: 30.11.2015 

 

d) žiada spoločnosť EEI s.r.o. o vypracovanie a predloženie návrhov riešenia 
fungovania parkoviska pred Amfiteátrom zohľadňujúc potrebu dostupnosti 

Miestneho úradu Mestskej časti Košice - Sever obyvateľom, návštevníkom, 
zástupcom samosprávy a pre zamestnancov MÚ MČ Košice - Sever 

 

Termín: 30.11.2015 
 

e)  žiada spoločnosť EEI s.r.o. v navrhovaných lokalitách predložiť návrhy výšky 
cien ročných parkovacích kariet 

 
 

2)  žiada starostu Mestskej časti Košice - Sever zabezpečiť 

a) zabezpečiť adresovanie žiadostí v zmysle požiadaviek tohto uznesenia mestu 

Košice ako zmluvnému partnerovi spoločnosti EEI s.r.o., ktorá je zodpovedná 

za realizáciu parkovacej koncepcie v meste Košice 

Termín: 15.7.2015 

b) zabezpečiť spoluprácu mestskej časti pri príprave podkladov a ostatných 

náležitostí potrebných pre prípravu týchto návrhov riešenia parkovania 

v Mestskej časti Košice - Sever 

Termín: v čase spracovania návrhov 

 
c) predložiť na decembrové rokovanie miestneho zastupiteľstva návrhy riešení 

spracované spoločnosťou EEI s.r.o. 

Termín: v texte 
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d) pozvať zástupcov spoločnosti EEI s.r.o. na rokovanie miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice - Sever v mesiaci december k predstaveniu, resp. 

schváleniu spracovaných návrhov 

Termín : v texte 
 

 
3) žiada predsedu komisie rozvoja pozvať zástupcov spoločnosti EEI s.r.o. na 

rokovanie komisie MZ v mesiaci november 2015 za účelom prerokovania 
spracovaných návrhov 

 

        Zodpovedný: v texte 
       Termín: v texte 

 
Starosta dal o prednesenom návrhu hlasovať. Hlasovalo 13 poslancov. 

 
          Hlasovanie č. 6:     za – 11,   proti – 0,   zdrţal sa -  2,    
                                     uznesenie bolo prijaté.    
    
 
4.  Správa o činnosti starostu MČ Košice - Sever 

 
Starosta Gaj informoval o svojej činnosti za obdobie od 18.3.2015 do 23.6.2015. Viedol zasadnutia MZ 

MČ Košice – Sever a MR MČ Košice - Sever. Zúčastnil sa na rokovaní komisií MZ MČ Košice – Sever. 
Absolvoval pracovné stretnutia s p. Bucom ohľadne Severskej desiatky 2015, p. Kufkom ohľadne 

prenájmu kávomatov v Dennom centre, s JUDr. Balčíkom, starostom MČ Košice – Kavečany, p. 
Urbancovou ohľadom projektu „Pekná Anička“, p. Bauerom ohľadom projektov a s ďalšími. Zúčastnil 

sa stretnutia s p. Schusterom v Dennom centre. Prijal p. Slávika ohľadom medzinárodného 

floorbalového turnaja, sl. Kudrecovú finalistku súťaţe „Miss stredných škôl“, p. Rendoša ohľadne 
cirkevnej akcie na sídlisku Podhradová. Absolvoval niekoľko stretnutí s obyvateľmi Severu, napr. s p. 

Tóthovou riešil stravné lístky, ďalej riešil podnety a problémy so záhradkármi v časti Čermeľ – 
Prielohy. Zúčastnil sa kultúrnych akcií organizovaných MČ Košice – Sever (MDD v areáli Amfiteátra, 

Deň otvorených dverí Komunitného centra a pod.).  

 
Po prednesení správy otvoril k tomuto bodu diskusiu. 

 
Poslanec Gibóda ţiada písomnú odpoveď na otázku, prečo mu nebola sprístupnená zvuková nahrávka 

z III. rokovania MZ MČ Košice – Sever, o ktorú poţiadal listom zo dňa 30.4.2015. Ďalej ţiada 
informáciu, prečo do „Koncepcie riešenia statickej dopravy v meste Košice“ neboli zapracované závery 

z uznesenia MZ MČ Košice – Sever č. 278/2014 zo dňa 12.3.2014. Má výhrady voči elektronickej 

komunikácii starostu MČ a ţiada starostu MČ, aby upustil od zneuţívania sluţobného telefónu. 
 

Poslanec Polaček taktieţ poţiadal starostu MČ, aby upustil od zasielania nevhodných e-mailov a aby 
poslancov MZ MČ Košice – Sever nezaťaţoval ich osobným sporom. Ďalej ţiada odpoveď, prečo 

doteraz nebola sprístupnená zápisnica z III. a V. rokovania MZ MČ Košice – Sever a prečo mu nebolo 

umoţnené vykonať poslaneckú kontrolu, na ktorú má právo a o ktorú písomne ţiadal. 
 

Starosta Gaj uviedol, ţe ak poslanci svoje otázky a poţiadavky prednesú v bode „Interpelácie a dopyty 
poslancov“ bude reagovať. Podotkol, ţe ak starostovi MČ adresovanú e-mailovú poštu budú niektorí 

poslanci zasielať v kópii všetkým poslancom MZ, tak takisto aj on, bude svoje odpovede zasielať 
všetkým poslancom MZ.  

 

Nikto iný sa do diskusie neprihlásil, starosta diskusiu uzavrel.  
 

Poslankyňa Kaţimírová prečítala návrh uznesenia.  
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Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever  
 
berie na vedomie 
   
správu o činnosti starostu MČ Košice – Sever s výhradou. 
 
Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, prítomných pri hlasovaní bolo 11 poslancov.  

 
 

Hlasovanie č. 7:  za – 6,  proti – 0,  zdrţal sa – 5,     
            uznesenie bolo schválené. 

  

 
6.    Záverečný účet MČ Košice – Sever za rok 2014 

 
Starosta udelil slovo p. Luczymu, vedúcemu oddelenia ekonomického a hospodárskej správy 

a poţiadal ho, aby predniesol komentár a správu o Záverečnom účte MČ Košice – Sever za rok 2014. 

  
P. Luczy uviedol, ţe Záverečný účet Mestskej časti Košice – Sever za rok 2014 je spracovaný v súlade 

s § 16 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. Jeho prílohou je Hodnotiaca správa Programového 

rozpočtu Mestskej časti Košice - Sever  k 31.12.2014.  
Záverečný účet Mestskej časti Košice - Sever bol v súlade s ustanovením § 16 ods. 9 zákona 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy predloţený na verejnú diskusiu, t.j. zverejnený 

v súlade s ustanovením § 9 ods. 2 zákona o obecnom zriadení obvyklým spôsobom na úradnej tabuli 
a webovej adrese mestskej časti 15 dní pred jeho schválením tak, aby sa k nemu mohli vyjadriť 

obyvatelia mestskej časti.  
K záverečnému účtu bola spracovaná Správa nezávislého audítora, z ktorej citoval záverečné 

stanovisko: „ Účtovná závierka poskytuje pravdivý a verný obraz finančnej situácie účtovnej jednotky 

Mestská časť Košice - Sever k 31. decembru 2014 a výsledky jej hospodárenia za rok končiaci sa k 
uvedenému dátumu v súlade so zákonom o účtovníctve.  

Na základe overenia dodrţiavania povinností podľa poţiadaviek zákona o rozpočtových pravidlách, 
platných v SR pre územnú samosprávu v znení neskorších predpisov konštatujem, ţe Mestská časť 

Košice – Sever konala v súlade s poţiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách“.  

 
Taktieţ bolo spracované stanovisko kontrolóra MČ k Záverečnému účtu MČ Košice – Sever za rok 

2014, ktoré tieţ bolo zverejnené na webovej stránke a úradných tabuliach MČ. 
 

Starosta vyzval kontrolóra MČ, aby sa vyjadril k záverečnému účtu. 
Kontrolór MČ – materiál poslanci dostali písomne, podstatný je záver, ţe odporúča Miestnemu 

zastupiteľstvu Mestskej časti Košice – Sever uzatvoriť prerokovanie Záverečného účtu Mestskej časti 

Košice – Sever za rok 2014 výrokom: „ c e l o r o čné  ho sp odá r e n i e  s a  s c h va ľ u j e  
b e z  v ýh rad “ .  

 
Posudzoval predovšetkým legislatívnu stránku procesu, či sú dodrţané ustanovenia viacerých zákonov, 

ktoré upravujú predkladanie záverečného účtu, tieto si mestská časť splnila podľa zákona. 

 
P. Luczy ešte dodal, ţe zasadala finančná komisia, ktorá prešla tento materiál a odporučila ho 

miestnemu zastupiteľstvu schváliť.   
 

Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu, do diskusie sa prihlásil poslanec Gibóda. 
P. Gibóda – k záverečnému účtu za rok 2014 má niekoľko otázok, schválený rozpočet počítal 

s finančnými operáciami 84 000,- EUR, upravený s finančnými operáciami 73 000,- EUR, nakoniec 

tieto finančné operácie boli o 30 000,- EUR menej. Prečo týchto 30 000,- EUR napriek tomu, ţe boli 
schválené, nebolo vyčerpaných v rámci kapitálových výdajov ? Kapitálové výdaje MČ boli ku koncu 
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roka čerpané iba na 51 %. Miestne zastupiteľstvo v roku 2014 schválilo nejaký rozpočet, stanovilo 

nejaké úlohy miestnemu úradu, miestny úrad to nesplnil. Chce predísť do budúcnosti tomu, ţe MZ 

pridelí finančné prostriedky, ale miestny úrad to nevyuţije a tie aktivity, ktoré sa poslanci rozhodli 
podporiť, sa neuskutočnili.  

Poslanec Baláţ – tieţ si poloţil na finančnej komisii túto otázku, ale tento záverečný účet a tento 
rozpočet je uţ minulosťou, treba sa z toho poučiť a reálnejšie plánovať. 

Odpovedal starosta – je to legitímna vec, ktorá nesúvisí s tým, ţe sme niečo nevyčerpali, všetko sa 

viaţe na kamerový systém a očakávané dotácie a čerpané dotácie.  
P. Luczy tieto slová premietol do čísiel a zdôraznil, ţe k 31.12.2014 sme dostali schválenú iba 1 

kameru, nie 3, ako sme poţadovali. K čerpaniu týchto prostriedkov na 1 kameru došlo aţ v roku 2015. 
Z tohto dôvodu 30 000,- EUR nebolo vyčerpaných, ale ani nebolo inde pouţitých, len sa presunú.  

P. Polaček – keď poslanci prijali rozpočet a určili cieľ, čo by chceli urobiť, treba sa obzrieť, prečo to 
urobené nebolo. Tu vôbec nejde o kameru. V hodnotiacej správe má byť vysvetlené, prečo poloţka 

(napr. verejné osvetlenie) nebola vyčerpaná. Minimálne túto časť záverečného účtu povaţuje za 

nedokončený, nedostatočne spracovaný materiál. Nevidí problém v tom, ţe sa peniaze neminuli, ale 
chce vedieť, prečo sa neminuli. Tento materiál aj keď je v súlade so zákonom, nehodnotí to, čo by 

mal hodnotiť. 
Starosta poţiadal p. Hučka, aby sa vyjadril k otázke verejného osvetlenia. 

P. Hučko – táto otázka uţ bola vysvetlená a zdôvodnená aj na miestnom zastupiteľstve aj na komisii, 

z poloţky sa zobrala viac ako polovica peňazí na iný účel, cieľ uţ nebolo moţné uskutočniť. 
P. Zimmermannová – súhlasí s p. Hučkom, pamätá si, ţe peniaze pouţili na venčoviská a neostalo na 

osvetlenie, ale jednou vetou to mohlo byť spomenuté v hodnotiacej správe. 
P. Polaček – tieţ si pamätá, ţe p. Hučko to vysvetlil, ale hodnotiaca správa je základný dokument 

mestskej časti, pre budúcnosť to tam má byť napísané. 
P. Gibóda – súhlasí s názorom p. Polačeka a spolu predkladajú návrh na uznesenie, ktorý prečítal.   

 

Návrh uznesenia: 
 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. c) zákona č. 
401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov, ustanovenia § 18f ods. 1, písm. c) zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a v súlade s ustanovením § 16 

zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a  o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 
a) berie na vedomie 

- stanovisko kontrolóra Mestskej časti Košice – Sever k záverečnému účtu MČ Košice - Sever za 

rok 2014 
- správu nezávislého audítora  

 
b) schvaľuje 

-  záverečný účet Mestskej časti Košice – Sever za rok 2014  
-  celoročné  hospodárenie MČ Košice – Sever za rok 2014 s výhradou 

- prebytok rozpočtu a prevod prebytku rozpočtu MČ Košice – Sever za rok 2014 vo výške 

45 541,50 €  do rezervného fondu MČ Košice – Sever. 
 

P. Stavrovský – spýtal sa poslanca Polačeka, ţe ak máme uzatvoriť celoročné hospodárenie 
s výhradou, aká je tá výhrada a vo vzťahu k čomu k hospodáreniu mestskej časti tá výhrada smeruje, 

lebo povedať s výhradou si ţiada povedať aj  váţny argument, a ten tu neodznel. 

Reagoval p. Polaček – odznel, záverečný účet pozostáva z troch dokumentov, jeden z troch 
dokumentov vykazuje nedostatky. 

Reagoval p. Stavrovský – pýta sa na dôvod, občania, ktorí budú čítať uznesenie si zaslúţia vedieť, 
prečo tá výhrada k celoročnému hospodáreniu je, kde bol porušený právny predpis, v čom 

nezodpovedalo hospodárenie pravidlám vedenia účtovníctva, metodickým pokynom alebo 
usmerneniam. 

P. Filipko – treba sa drţať faktov, to ţe bol rezervný fond čerpaný v niţšej sume ako bolo plánované, 

evidentne nebolo spôsobené kamerovým systémom, vidno to z tabuliek čerpania rozpočtu, lebo 
kamerový systém sme mali z vlastných zdrojov financovať iba v čiastke 6 900,- EUR. 
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Oponoval starosta, ţe projekt bol. 

Reagoval p. Filipko – áno projekt tam bol, ale počítalo sa s dotáciou a nerátalo sa s tým, ţe to budeme 

financovať z rezervného fondu. Vymenoval poloţky, ktoré sa z rezervného fondu nečerpali alebo sa 
čerpali v niţšej čiastke – prístupové cesty, nové parkovacie miesta, verejné osvetlenie, venčoviská 

a príspevok na kamerový systém. 
Čo sa týka výhrady k záverečnému účtu, je názoru, ţe takéto uznesenie by nemali odhlasovať, 

výhradu voči hospodáreniu nemôţu vysloviť, lebo nato nemajú dôvod. Môţu vysloviť výhradu, ţe 

v textovej časti neboli poslancom dostatočne vysvetlené niektoré veci. Ale v záverečnom účte sú 
v časti kapitálové výdavky a finančné operácie rozpísané poloţky, čo sa čerpalo a koľko. Bolo to 

ozrejmené na rokovaní komisie, nechce obhajovať úrad, ale chce, aby sa pri prijímaní uznesenia 
udrţali vo vecnej rovine. Ak by sme v uznesení uviedli s výhradami, musíme presne uviesť aké 

výhrady a navrhnúť opatrenia, akým spôsobom sa táto výhrada v hospodárení odstráni. 
P. Gibóda – argumenty, ktoré uviedli páni Filipko, Stavrovský a pán starosta sú pre neho 

nepochopiteľné, vzhľadom na Uznesenie č. 98/2012, kde MZ schvaľovalo záverečný účet MČ Košice – 

Sever za rok 2011. V jeho bode 2 sa uvádza, ţe MZ schvaľuje celoročné hospodárenie MČ Košice – 
Sever za rok 2011 s výhradami, o aké výhrady sa jedná, nie je uvedené. Toto uznesenie bolo 

starostom podpísané, nebolo pozastavené. 
 

P. Stavrovský – p. Gibóda veľmi účelovo interpretuje toto uznesenie, sám dobre vie, aké výhrady k 

hospodáreniu vtedy odzneli a prečo bolo hospodárenie MČ schválené s výhradou. Boli to veľmi váţne 
argumenty a dali sa prijať - bolo to KPK, nákup multifunkčného zariadenia, Hokejové mestečko. Teraz 

neodznel ţiadny argument. 
P. Filipko – moţno vtedy to uznesenie nedoformulovali, lebo nenavrhli opatrenia, preto nechce, aby 

zopakovali túto chybu a neprijali nejaké zmätočné uznesenie. 
 

P. Luczy – v roku 2011 kontrolórka MČ vytkla v svojej správe nedostatky a porušenie účtovných 

pravidiel a to bol podklad, na základe ktorého MZ rozhodlo ako rozhodlo. 
Starosta dal slovo kontrolórovi MČ. 

Kontrolór MČ – prednesené výhrady sú výhrady týkajúce sa spracovania hodnotiacej správy 
a komentárov k záverečnému účtu, nie sú to výhrady charakteru, ţe sa nehospodárne minuli 

prostriedky na nejaký účel v rozpore s rozpočtom, nezrealizovali sme niečo, čo sme plánovali, ale to 

ešte nie je zlý výsledok hospodárenia. Ak chcú výhradu mať, treba výhradu formulovať vo vzťahu 
k hodnotiacej správe a ku komentáru k záverečnému účtu, ţe nie sú dostatočne spracované 

a preukázané odchýlky od čerpania. 
P. Gibóda – on za nehospodárne hospodárenie povaţuje aj to, ţe ak mestská časť mala stanovené 

ciele a finančné prostriedky na ich dosiahnutie a nezrealizovala tieto aktivity, mestská časť za minulý 

rok nedosiahla stanovené ciele. Za to nesie zodpovednosť starosta a miestny úrad. 
Kontrolór MČ – nezrealizovanie niečoho môţe spôsobiť viacero okolností, napr. riešenie statickej 

dopravy na Kisdyho ulici bolo riešené z iných zdrojov, taktieţ riešenie statickej dopravy Študentská – 
Odborárska.  

P. Bekiaris – vyslovil svoj názor, nepáči sa mu komunikácia medzi úradníkmi MÚ a poslancami, myslí 
si, ţe aj nevykonanie je porušením.   

P. Gibóda – vzhľadom na pripomienky p. Stavrovského a kontrolóra MČ navrhol doplnenie svojho 

návrhu uznesenia - za slovo s výhradou uvádza dôvod: nakoľko v hodnotiacej správe absentujú 
základné informácie a dôvody k nečerpaniu rozpočtovaných prostriedkov programového rozpočtu 

schváleného poslancami MČ Košice – Sever v roku 2014. 
P. Polaček – nadviazal na p. Bekiarisa a povedal, ţe ak sa nič nerobí, nič sa nepokazí a všetky bločky 

budú v poriadku, audítor povie, ţe sa nič neporušilo. Bol by nerád, aby sa o rok poslanci stretli 

s takouto hodnotiacou správou.  
 

Starosta vyhlásil 5–minútovú prestávku. 
 

Cez prestávku z rokovacej miestnosti odišiel poslanec Vladimír Vágási, kvórum kleslo na 12 poslancov. 
 

Po prestávke poslanci pokračovali v rozprave k záverečnému účtu  MČ Košice – Sever za rok 2014. 

Starosta sa vyjadril k niektorým poloţkám, ktorých nečerpanie bolo vytknuté miestnemu úradu. 
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Venčovisko - boli veľké sťaţnosti na venčovisko v Parku duklianskych obetí, z toho dôvodu sme minulý 

rok upustili od vybudovania nového. 

Parkoviská – plánovaných bolo 30, vybudovaných bolo 34, rozdiel bol v tom, ţe vysúťaţená cena na 
výstavbu bola o cca 10 000,- EUR niţšia ako plánovaná. 

Verejné osvetlenie – suma bola z 23 500,- EUR upravená rozpočtom na 4 500,- EUR.  
P. Gibóda – ţiada starostu, aby sa v budúcnosti tieto informácie neprezentovali na zasadnutí MZ 

v ústnej forme, ale aby ich obsahovala samotná hodnotiaca správa. 

Starosta – poslanec Gibóda zabudol uviesť, ţe problém by bol vtedy, keby sme neminuli 
nenárokovateľnú dotáciu z mesta.  

 
Z rokovacej miestnosti odišla poslankyňa Anna Zimmermannová, kvórum kleslo na 11 poslancov. 

 
Poslankyňa Kaţimírová podala procedurálny návrh na ukončenie diskusie po vystúpení tých poslancov, 

ktorí sú uţ prihlásení do diskusie.  

 
Starosta dal o tomto procedurálnom návrhu na ukončenie diskusie hlasovať. Hlasovalo 11 poslancov. 

 
          Hlasovanie č. 8:    za – 11,   proti – 0,   zdrţal sa – 0,  
                                   návrh na ukončenie diskusie bol schválený.    
 
P. Polaček – stiahol predloţený návrh, bude sa hlasovať o pôvodnom návrhu uznesenia pripravenom 

úradom a predloţil ďalší nový návrh uznesenia.  
  

Návrh uznesenia:  
 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sever ţiada starostu mestskej časti, aby predkladané 

materiály, dôvodové správy ako aj hodnotiace správy boli poslancom predkladané úplné a opisovali 
stav dostatočne kvalifikovane. 

 

Poslanec Filipko za návrhovú komisiu konštatoval, ţe k bodu 6. boli predloţené 2 návrhy uznesení. 
 

Prečítal návrh prvého uznesenia. 
 

Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. 

c) zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov, ustanovenia § 
18f ods. 1, písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a v súlade s ustanovením § 16 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a  o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov 

 
a) berie na vedomie 

- stanovisko kontrolóra Mestskej časti Košice – Sever k záverečnému účtu MČ Košice - 
Sever za rok 2014 

- správu nezávislého audítora  

 
b) schvaľuje 

-  záverečný účet Mestskej časti Košice – Sever za rok 2014  
-  celoročné  hospodárenie MČ Košice – Sever za rok 2014 bez výhrad 

- prebytok rozpočtu a prevod prebytku rozpočtu MČ Košice – Sever za rok 2014 vo 

výške 45 541,50 €  do rezervného fondu MČ Košice – Sever. 
 

Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 11 poslancov.  
 

Hlasovanie č. 9:  za - 9,  proti – 0,  zdrţal sa – 2,   
              uznesenie bolo prijaté. 
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Potom poslanec Filipko prečítal návrh druhého uznesenia k tomuto bodu. 

 
Návrh uznesenia:  
 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sever žiada starostu mestskej časti, aby 
predkladané materiály, dôvodové správy ako aj hodnotiace správy boli poslancom 

predkladané úplné a opisovali stav dostatočne kvalifikovane. 
 

Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 11 poslancov.  

 
Hlasovanie č. 10: za - 10,  proti – 0,  zdrţal sa – 1,  

              uznesenie bolo prijaté. 
 

 
7.    Návrh zmeny Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva MČ Košice –  

       Sever  

 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu. 

 
Poslanec Gibóda sa opýtal, ţe kto bude z MÚ zodpovedný za doručenie pozvánky, ak sa v článku 

I ods. 8 písm c) Rokovacieho poriadku vypustia slová v zátvorke. Ďalej podotýka, ţe materiály 

zo všetkých komisií by mali byť zasielané všetkým poslancom, ako to vyplýva z uznesenia MZ č. 
28/2011.  

 
Prednosta Háber reagoval, ţe za administratívne spracovanie podkladov na rokovanie komisie a za ich 

doručovanie sú zodpovední tajomníci komisie. Dôvodom predkladaného návrhu sú rozpory 
v jednotlivých ustanoveniach rokovacieho poriadku, na ktoré upozorňoval poslanec Polaček na 

rokovaní finančnej komisie. 

 
Poslanec Bekiaris navrhuje v článku II., bod 5. Rokovacieho poriadku komisií MZ doplniť za slová 

„zasielajú všetkým“ slová „poslancom a“. V článku I. v bode 6. vypustiť prvú vetu. V článku I bode 
v bode 6 za slová „Predseda komisie“ doplniť slová v zátvorke (v jeho neprítomnosti podpredseda 

komisie). V článku II. v bode 3. vo štvrtej vete vypustiť slová „ak to vyţaduje prerokúvaný bod 

rokovania.“ V článku II. v bode 3. Vypustiť poslednú vetu. 
 

Kontrolór MČ Hanušin uviedol, ţe celý Rokovací poriadok komisií Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – 
Sever je zmätočný. V úvode citované ustanovenie zákona o obecnom zriadení a zákona o meste 

Košice definujú iba postavenie komisií MZ a na základe týchto ustanovení, nie je moţné vydať 

rokovací poriadok. Rokovací poriadok sa môţe preformulovať na štatút komisií. Má výhrady aj 
k jednotlivým ustanoveniam rokovacieho poriadku. 

 
Poslanec Polaček dáva procedurálny návrh o prerušení rokovania k bodu 7. 

 
Starosta Gaj dal hlasovať o prerušení rokovania k bodu 7.   

   

Hlasovanie č. 11       Za: 11    Proti: 0     Zdrţal sa :0      
                              Uznesenie bolo schválené. 
 
 

7.1.  Náplne činností komisií MZ MČ Košice - Sever   

 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu. 

 
Poslanec Baláţ informoval, ţe dňa 7.5.2015 zasadala Finančná komisia MZ MČ Košice – Sever.  Medzi 

inými prerokovala aj návrh náplne svojej činnosti a schválila k tomu uznesenie. Zároveň prečítal a 
predloţil MZ návrh uznesenia k náplni činnosti Finančnej komisie MZ MČ Košice - Sever. 
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Poslanec Polaček sa opýtal, prečo tento bod nebol zaradený štandardne do programu VI. zasadnutia 

MZ MČ Košice – Sever.  

 
Poslanec Gibóda navrhuje v tejto súvislosti s poukázaním na uznesenie MZ č. 30/2011 vyvodiť osobnú 

zodpovednosť.  
 

Kontrolór Hanušin uviedol, ţe uznesenie MZ MČ Košice – Sever č. 30/2011 je v rozpore so zákonom 

z dôvodu, ţe ukladá povinnosť prednostovi MÚ. 
 

Poslanec Bekiaris informoval, ţe na zasadnutie komisie kultúry pripravil návrh činnosti komisie. 
Z dôvodu, ţe komisia kultúry nezasadala, predkladá na schválenie MZ návrh činnosti Komisie kultúry 

MZ MČ Košice – Sever. 
 

Poslanec Gibóda navrhol vyhlásiť krátku prestávku. 

 
Starosta Gaj vyhlásil 10- minútovú prestávku. 

 
Po prestávke pokračovalo VI. zasadnutie MZ k bodu č. 7.1. 

 

Do diskusie sa uţ neprihlásil nikto. Starosta Gaj uzavrel diskusiu a poprosil návrhovú komisiu 
o prednesenie návrhov uznesení k tomuto bodu. 

  
Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever podľa ustanovenia § 7 ods. 2 zákona 

č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov určuje náplň práce 

Finančnej komisie takto:  
 

1.   a)  predkladá návrhy pri zostavovaní rozpočtu mestskej časti, 

b)  hodnotí rozpočtové hospodárenie a navrhuje opatrenia v oblasti hospodárenia, 

c) vyjadruje sa k záverečnému účtu a rozpočtu mestskej časti a zaujíma k nim 

stanovisko, ktoré predkladá miestnej rade a miestnemu zastupiteľstvu, 
d) vyjadruje sa k vyhodnoteniu plnenia rozpočtu na 1.polrok a monitorovacej 

správe za 1. polrok  a k aktualizácii rozpočtu, ktorá je súčasťou tohto materiálu, 
zaujíma k nim stanovisko, ktoré predkladá miestnej rade a miestnemu 

zastupiteľstvu, 
e) vyjadruje sa k odpisom pohľadávok mestskej časti predkladaným do miestneho 

zastupiteľstva a zaujíma k nim stanovisko, ktoré predkladá miestnej rade 

a miestnemu zastupiteľstvu, 
f)  vyjadruje sa k stanovisku kontrolóra k záverečnému účtu ak rozpočtu. 

 
2.   Členovia finančnej komisie za účelom zvýšenia príjmovej časti rozpočtu pomáhajú     

pri odhaľovaní nových zdrojov a rezerv u miestnych daní a poplatkov 

 
3.    Finančná komisia vykonáva kontrolnú činnosť zameranú na  

a) opodstatnenosť a účelnosť použitia finančných prostriedkov, 
b) hospodárenie a nakladanie s majetkom mestskej  časti. 

 

 
Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 10 poslancov. 

 
          Hlasovanie č. 12:       za – 10,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,      
                                         uznesenie bolo prijaté. 
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Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever podľa ustanovenia § 7 ods. 2 zákona 
č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov určuje náplň práce Komisie 

kultúry takto:  
 

- prerokúva problematiku a zaujíma stanoviská ku koncepcii organizovania 

kultúrnych, spoločenských a športových podujatí 
- spolupodieľa sa na propagácii a kultúrnej a športovej činnosti 

- predkladá návrhy a odporúčania pri zostavovaní rozpočtu z hľadiska potrieb 
finančného zabezpečenia kultúrnych spoločenských a športových podujatí 

- predkladá návrhy a prejednáva návrhy na organizovanie rôznych podujatí v oblasti 
kultúry a športu 

- spolupôsobí pri tvorbe kalendára kultúrnych spoločenských a športových podujatí 

- posudzuje návrhy na rozvoj kultúry a športu 
 
 
Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 10 poslancov. 
 
          Hlasovanie č. 13:       za – 10,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,      
                                         uznesenie bolo prijaté. 
 
 
 
8.    Návrh  Plánu kontrolnej činnosti kontrolóra MČ Košice - Sever na obdobie 2. polroka 

       2015  

 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu a poţiadal kontrolóra MČ pána Hanušina o úvodné slovo 

k tomuto bodu.  
 

Pán Hanušin uviedol, ţe predloţený písomný návrh Plánu kontrolnej činnosti kontrolóra MČ Košice – 

Sever na obdobie 2. polroka 2015 obsahuje tri kontroly. Návrh zohľadňuje rozsah pracovného úväzku 
kontrolóra. Navrhované kontroly vyplývajú najmä z diskusie poslancov z rokovania MZ MČ Košice – 

Sever ku programovému rozpočtu MČ.  
 

Poslanec Polaček navrhol rozšíriť kontrolu o finančnú kontrolu akcie Adventné trhy 2014.  

 
Iný návrh do diskusie nebol. Starosta diskusiu ukončil a poţiadal o návrh na uznesenie.  

 
Poslankyňa Kaţimírová predniesla návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever podľa ustanovenia § 18f ods. 1 
písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov  
 

a) schvaľuje  
 
návrh plánu kontrolnej činnosti kontrolóra Mestskej časti Košice – Sever na 
obdobie 2. polroka 2015 s doplnením o kontrolu pod názvom Adventné trhy na 
Mieri, ktoré sa konali v roku 2014, 
 

b) poveruje  
 
kontrolóra Mestskej časti Košice – Sever vykonaním kontrolnej činnosti podľa 
schváleného Plánu kontrolnej činnosti na obdobie 2. polroka 2015 

 

Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 10 poslancov. 
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          Hlasovanie č. 14:     za – 8,  proti – 0,  zdrţal sa – 2,  
         uznesenie bolo prijaté. 

 
 

8.1   Nové znenie pozastaveného výkonu časti uznesenia MZ MČ Košice – Sever  

        č. 49/2015 
 

Starosta Gaj otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
 

Poslanec Polaček uviedol, ţe uznesenie MZ MČ Košice – Sever č. 49/2015 má dve časti, ktoré spolu 

súvisia. Textová časť podmieňuje tabuľkovú časť a preto je neštandardné pozastaviť iba časť  
uznesenia. Ďalej poukazuje na to, ţe miestny úrad v rozpore s prijatým uznesením miestnej rady 

nepredloţil na rokovanie miestneho zastupiteľstva alternatívne návrhy na pozastavené časti 
uvedeného uznesenia. 

 

Poslanec Gibóda uviedol, ţe podľa neho pozastavenie výkonu časti uznesenia je v rozpore s právnymi 
predpismi SR a preto poţiadal o právne stanovisko vedúceho právneho oddelenia. 

 
Vedúci právneho oddelenia Stavrovský sa domnieva, ţe v prípade, ak uznesenie má samostatne 

vykonateľné časti, ktoré sa navzájom nepodmieňujú, tak je moţné pozastaviť výkon časti týchto 
uznesení. Poukázal aj na všeobecne ustálenú prax pozastavenia výkonu iba časti uznesenia v SR. 

 

Kontrolór MČ Hanušin uviedol, ţe na základe doterajšej praxe pozastavenia výkonu časti uznesení 
zastával tieţ názor, ţe pozastavenie výkonu časti uznesenia je v súlade so zákonom. Podľa najnovších 

poznatkov však zastáva názor, ţe je to v rozpore so zákonom. Ak by úmyslom zákonodarcu bolo, aby 
bolo moţné pozastaviť výkon časti uznesení, tak by to bolo doslovne uvedené v príslušnom ustanovení 

zákona a v súčasnosti tak tomu nie je. Navrhuje dohodu poslancov k pozastavenému výkonu časti 

uznesenia MZ MČ Košice – Sever č. 49/2015 a odporúča starostovi MČ do budúcnosti, ak takýto prípad 
nastane, tak pozastaviť výkon celého uznesenia, a nie iba časti.   

 
Poslanec Filipko predloţil a prečítal návrh uznesenia. 
 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever po opätovnom prerokovaní častí 
uznesenia č. 49/2015 zo dňa 13.5.2015 (ďalej len uznesenie), ktorých výkon bol 

pozastavený  

 
1)  u p r a v u j e  uznesenie takto: 

 
a) ruší pôvodný text bodu 2. uznesenia a nahradzuje ho textom nasledovného znenia: 

 
„Miestne zastupiteľstvo MČ Košice - Sever žiada starostu o predloženie analýzy 

súčasného stavu a návrhy východiskových podkladov k aktivitám uvedeným 

v Programe 5 Prostredie pre život pre lokality trhovisko Merkúr, Námestie Jána 
Mathého, prechodové chodníky a schodiská Podhradová, prechodové chodníky 

Kalvária, Detské jasle Gerlachovská v termíne do 30.11.2015“, 
 

b) ruší pôvodný text uznesenia v bode 3 písm. b) a c) s tým, že obsah týchto bodov 

bude premietnutý do plánu kontrolnej činnosti kontrolóra mestskej časti na druhý 
polrok 2015, 

 
2) n a v r h u j e  zaradiť prerokovanie uznesenia v časti bodu 5 do programu najbližšieho 

Miestneho zastupiteľstva MČ Košice - Sever. 

 
Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 10 poslancov. 

 
Hlasovanie č. 15: za - 7,  proti – 0,  zdrţal sa – 3,  

              uznesenie bolo prijaté. 
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Poslankyňa Kaţimírová podala procedurálny návrh na prerušenie rokovania VI. zasadnutia MZ MČ 
Košice – Sever. 

 
Starosta Gaj dal hlasovať o tomto procedurálnom návrhu, hlasovalo 10 poslancov. 

 

Hlasovanie č. 16: za - 8,  proti – 0,  zdrţal sa – 2,  
              procedurálny návrh bol schválený. 
 
Starosta Gaj prerušil VI. zasadnutie MZ MČ Košice – Sever. 

 
 

Pokračovanie VI. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Sever 

dňa 1.7.2015 o 16.00 hodine 
 

 
Počet prítomných:  12 – podľa priloţenej prezenčnej listiny  

 

Počet neprítomných:  1   
 

Ďalší prítomní:  Marián Gaj – starosta 
Pavol Hanušin – kontrolór mestskej časti 

 
 

Starosta MČ Košice - Sever Marián Gaj otvoril pokračovanie VI. zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

a privítal poslancov. Konštatoval, ţe v čase otvorenia rokovania je v rokovacej miestnosti prítomných 
11 poslancov a teda, ţe MZ je uznášaniaschopné.  

 
Starosta Gaj pripomenul, ţe overovateľmi zápisnice zo VI. zasadnutia miestneho zastupiteľstva sú 

poslanci Kosmas Bekiaris a Štefan Kertés. 

 
 Za zapisovateľa bol určený  zamestnanec MČ Ladislav Török. 

     
Starosta Gaj pripomenul, ţe do návrhovej komisie poslanci schválili poslancov Jozefa Filipka, Petra 

Blišťana a Dagmar Kaţimírovú a do mandátovej komisie poslancov Erika Haľka a Antona Švajlena.  

 
 
9. Doplňujúca voľba prísediacich Okresného súdu Košice I na volebné obdobie  
    2014 - 2017  

 
Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu.  

 

Vedúci právneho odd. Stavrovský uviedol, ţe predseda Okresného súdu Košice I v zmysle ust. § 74 
ods. 2 písm. a) zákona č. 757/2004 Z.z. o súdoch a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov určil pre MČ Košice – Sever prísediacich v počte 20. Doteraz MZ MČ Košice – 
Sever zvolilo na volebné obdobie 2014 – 2017 15 prísediacich. S ohľadom na skutočnosť, ţe doposiaľ 

nebol naplnený celkový počet prísediacich, je navrhnutá doplňujúca voľba prísediaceho na volebné 

obdobie 2014 – 2017.   
 

Poslanec Gibóda ţiadal informáciu, kto navrhol pána Miku za prísediaceho a aké je jeho zamestnanie. 
 

Vedúci právneho odd. Stavrovský odpovedal, ţe pán Mika je obyvateľ MČ Košice – Sever, ktorý sám 
poţiadal mestskú časť o miesto prísediaceho. Podľa priloţeného ţivotopisu je zamestnaný ako 

profesionálny záchranár. 

 
Iný návrh do diskusie nebol. Starosta diskusiu ukončil a poţiadal o návrh na uznesenie.  
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Poslankyňa Kaţimírová predniesla návrh uznesenia:  
 
Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever podľa ustanovenia § 140 ods. 1 zákona č. 
385/2000 Z. z. o sudcoch a prísediacich a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov  
 
volí 
 
Branislava Miku za prísediaceho Okresného súdu Košice I na volebné obdobie 2014 – 
2017 
 
Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 11 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 17:  za – 11,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,    
uznesenie bolo prijaté. 

 

 
10.     Informácia o stavebných aktivitách v MČ Košice – Sever  

 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu a poţiadal vedúceho oddelenia rozvoja MČ Hučka, aby 

predniesol informácie k tomuto bodu.   

 
Pán Hučko uviedol, ţe stavebné aktivity MČ sú v štádiu projektovej a predprojektovej prípravy. 

V spolupráci so Správou mestskej zelene sa pripravuje projektová dokumentácia pre detské ihriská 
v lokalitách ulíc Študentská, Podhradová a pre športoviská v lokalitách ulíc Národná trieda – 

Vodárenská a Park duklianskych obetí – Park obrancov mieru. Pre riešenie statickej dopravy v lokalite 

Krupinská sa pripravujú podklady, stanoviská a vyjadrenie pre spracovanie projektovej dokumentácie. 
Pre zámery menšieho rozsahu ako sú osadzovanie zábran, osadzovanie lavičiek, humanizácia 

kontajnerovísk sa pripravujú podklady pre výber dodávateľov. 
 

Poslanec Polaček sa informoval a diskutoval: 
 o statickej doprave v lokalite Krupinská, ţiada odpoveď na sťaţnosť občana, ktorá bola 

riešená na Komisii rozvoja MZ 

 o termíne rekonštrukcie električkovej trate pri štadióne, 

 o humanizácií kontajnerovísk v MČ Košice - Sever, 

 o trhovisku Merkúr (ţiadal informáciu o aktuálnom stave riešení Uznesenia MZ č. 29/2015 a 

o pracovnej skupine, v ktorej mali záujem pracovať páni Baran a Fotul. 

 
Pán Hučko reagoval, ţe v lokalite Krupinská od detského ihriska po vodojem sa rieši parkovanie 

v počte 20 miest a tieţ výbeh pre psov. Odpoveď MÚ na sťaţnosť občana môţe byť zaslaná aj členom 
komisie. Termín rekonštrukcie električkovej trate pri štadióne nám nie je známy. 

 

Starosta Gaj reagoval, ţe o humanizácii kontajnerovísk sa rokuje so Správou mestskej zelene. 
Navrhnuté je vysadiť okolo kontajnerovísk popínavé brečtany za minimálnu cenu. Ohľadom koncepcie 

obnovy trhoviska pri OC Merkúr uviedol, ţe sa nerieši a navrhovaná pracovná skupina nemá zmysel. 
Boli predloţené varianty na riešenie trhoviska, no petičný výbor z ulice Němcovej 22 k tomu zaujal 

záporné stanovisko a preto sa neprijali. Uviedol, ţe kým nebudú určené finančné prostriedky na 
obnovu trhovísk akékoľvek koncepcie a vízie sú zbytočné.   

 

Poslankyňa Kaţimírová sa informovala o lavičkách v lokalite Ťahanovské riadky. 
 

Pán Hučko reagoval, ţe rokujú so Správou mestskej zelene a pripravuje sa výberové konanie na 
dodanie lavičiek. 

 

Poslanec Bekiaris sa informoval o termíne rekonštrukcií plynovodov. 
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Hučko reagoval, ţe na MÚ bolo zatiaľ doručené Oznámenie o začatí stavebného konania. Termín 

začatia rekonštrukcie bude známy aţ po doručení stavebného povolenia. 

 
Poslanec Gibóda sa informoval a diskutoval: 

 o statickej doprave a o celkovej rekonštrukcii lokality Krupinská, zároveň ţiada, aby MÚ 

komunikoval s občanmi   
 o zatrávňovaní osadených betónových tvárnic na Kisdyho ulici, 

 navrhol zváţiť moţnosť, aby sa pri rekonštrukcii a vytváraní parkovacích miest namiesto 

betónových tvárnic osadili ekorastre, napr. ako to je v MČ Košice - Staré Mesto alebo v MČ 

Košice - Západ, 
 poďakoval sa za osadenie označenia „pešia zóna“ na ulici Na Kalvárii a navrhol sprístupniť 

lokalitu aj pre cyklistov a doplniť označenie aj pre cyklistov, 

 o stavebnej úprave a prístavbe zákazníckeho centra VVS a.s., 

 o celkovej rekonštrukcii Nám. Jána Mathého. 

 

Hučko reagoval, ţe sa uvaţuje o zatrávňovaní betónových tvárnic alebo o zasypaní štrkom, ktoré je 
menej náročné na udrţiavanie. 

 
Starosta Gaj reagoval, ţe ekorastre sú oproti betónovým tvárniciam finančne nákladnejšie. Ohľadom 

rekonštrukcie trhoviska na Nám. Jána Mathého je situácia podobná ako pri OC Merkúr. Je potrebné 

schváliť finančné prostriedky na obnovu. Štúdia bola spracovaná bývalým poslancom MZ. 
 

Poslankyňa Zimmermannová diskutovala o výstavbe bytových jednotiek na Starej spišskej ceste a tieţ 
ţiada informácie ohľadom Uznesenia MZ č. 29/2015. 

 

Poslanec Filipko sa informoval, ţe kto je dozorným orgánom rekonštrukcie plynovodov. 
 

Pán Hučko reagoval, ţe stavené povolenie je vydané pre SPP a oni sú zodpovední za všetky práce na 
rekonštrukcii aj keď to robia iní dodávatelia, resp. subdodávatelia. 

 
Poslanec Kalanin sa vyjadril, aby diskusie a dotazy poslancov MZ k tomuto bodu sa prerokovali na 

zasadnutiach komisií MZ. Zároveň navrhol, aby obyvateľ MČ Košice – Sever pán Sabó mohol vystúpiť 

na tomto zasadnutí MZ.  
 

Starosta Gaj dal hlasovať o tomto návrhu poslanca Kalanina, hlasovalo 11 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 18:           za - 11,  proti - 0,  zdrţal sa - 0,  
                           návrh bol schválený. 
 
Pán Sabó uviedol, ţe býva na sídlisku Podhradová a chce informovať o niektorých problémoch tohto 
sídliska. Poukázal na odpad a smetisko na pozemku vo vlastníctve mesta Košice, ktorý sa nachádza za 

kostolom na sídlisku Podhradová. Ţiada o pomoc pri likvidácii odpadu z tohto pozemku a navrhuje tam 
zriadiť parkovisko. Ţiada o častejšiu kontrolu príslušníkov mestskej polície z dôvodu, ţe na pavlači pri 

obchodnom centre sa schádza pochybná mládeţ, ktorá často porušuje verejný poriadok. Navrhuje tieţ 

vyzvať majiteľa potravín, aby prispel na opravu vedľajšej cesty, ktorú pouţívajú na zásobovanie. 
 

Pán Hučko informoval občana, ţe na konaní, ktoré sa uskutočnilo na pozemku za kostolom sa 
dohodlo, ţe skládku odpadu odstráni mesto Košice do novembra 2015. Ostané pripomienky sa budú 

riešiť na zasadnutiach Komisie rozvoja MZ. 

 
Poslanec Blišťan odporúča, aby poslanci MZ v budúcnosti viac diskutovali na zasadnutiach príslušných 

komisií MZ z dôvodu, ţe sa tým zbytočne predlţuje rokovanie MZ. 
 

Do diskusie sa nikto neprihlásil, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu uznesenia. 
 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever   
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berie na vedomie   
 
informáciu o stavebných aktivitách v MČ Košice – Sever. 
 
Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 11 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 19: za – 11,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,     
uznesenie bolo prijaté. 

 
 
11. Správa o stave vybavenia dopytov a podnetov občanov zaznamenaných počas 

poslaneckých dní do poslaneckej knihy 

 
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu. Uviedol, ţe za uplynulé obdobie do 17. 6. bolo počas 

poslaneckých dní zaznamenaných 11 dopytov alebo podnetov občanov do poslaneckej knihy. Všetky 
podnety alebo dopyty boli zo strany MÚ MČ Košice – Sever vybavené. 

 

Poslanec Gibóda upozorňuje na Uznesenie MZ MČ Košice – Sever č. 36/2011 a ţiada starostu MČ, aby 
informácie o vybavení podnetu alebo dopytu občana boli elektronicky zasielané aj poslancom, ktorí sa 

zúčastnili poslaneckého dňa. Súčasne ţiada starostu MČ, aby správa o stave vybavenia dopytov 
a podnetov bola poslancom predloţená písomne pred rokovaním MZ. 

 

Poslanec Bekiaris vyjadril spokojnosť s vybavovaním dopytov a podnetov občanov. Na podnet občana, 
ktorý zaznamenal počas poslaneckého dňa, dostal odpoveď. 

 
Poslanec Polaček v súvislosti s dopytom občana na zriadenie pošty na sídlisku Podhradová predniesol 

návrh uznesenia. 
 

Na rokovanie pokračovania VI. zasadnutia MZ sa dostavil poslanec Vágási, kvórum sa zvýšilo na 12. 

 
Do diskusie sa nikto iný neprihlásil, starosta ju ukončil. Bol prednesený návrh uznesenia.  

 
Návrh uznesenia: 

 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever  
 
žiada   
 
starostu MČ Košice – Sever v zmysle dopytu občana listom požiadať Generálne 
riaditeľstvo Slovenskej pošty, a.s. v Banskej Bystrici o vyjadrenie, za akých podmienok by 
Slovenská pošta a.s., bola ochotná opätovne zriadiť pobočku pošty na sídlisku 
Podhradová.  
 
Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 12 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 20: za – 11,  proti – 0,  zdrţal sa – 1,     
uznesenie bolo prijaté. 

 

 
Návrh uznesenia: 

 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever  
 
berie na vedomie   
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správu o stave vybavenia dopytov a podnetov občanov zaznamenaných počas 
poslaneckých dní do poslaneckej knihy.  
 
Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 12 poslancov. 

 
Hlasovanie č. 21: za – 12,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,   

           uznesenie bolo prijaté. 
 
 
11.1. Personálne otázky a zmeny v komisiách MZ MČ Košice - Sever  
 
Starosta otvoril  diskusiu.  
 

Poslankyňa Zimmermannová navrhla zvoliť z radov neposlancov za člena Finančnej komisie MZ MČ 

Košice – Sever JUDr. Richarda Šmídu a za člena Komisie rozvoja MZ MČ Košice – Sever Dr. Vladimíra 
Petrillu. 

 
Zástupca starostu Haľko sa vzdal funkcie predsedu Komisie kultúry MZ MČ Košice – Sever a navrhol 

schváliť za predsedu komisie poslanca Kosmasa Bekiarisa. 

 
Poslanec Gibóda upozornil na Uznesenie MZ MČ Košice – Sever č. 30/2011 a ţiada prednostu MÚ, aby 

do 10 dní reagoval na uznesenia komisií MZ. Ďalej upozornil na Uznesenie MZ MČ Košice – Sever č. 
29/2011 a ţiada zástupcu starostu, aby v súčinnosti s prednostom MÚ koordinoval zasadnutia komisií 

MZ. 
 

Iný návrh do diskusie nebol. Starosta diskusiu ukončil a poţiadal o návrhy na uznesenia.  

 
Poslanec Filipko predniesol návrh uznesenia.  

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever podľa ustanovenia § 15 ods. 2 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 
volí 
 

a) za člena Finančnej komisie MZ MČ Košice – Sever z radov neposlancov JUDr. 
Richarda Šmídu 

b) za člena Komisie rozvoja MZ MČ Košice – Sever z radov neposlancov Dr. Vladimíra 
Petrillu, DMV.  

 
Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 11 poslancov. 

 
Hlasovanie č. 22: za – 11,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,     

           uznesenie bolo prijaté. 
 

 

Poslanec Filipko predniesol ďalší návrh uznesenia. 
 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever  
 
berie na vedomie   
 
vzdanie sa funkcie predsedu Komisie kultúry MZ MČ Košice – Sever Erika Haľka  
 
Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 11 poslancov. 

 
Hlasovanie č. 23: za -  11,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,     

uznesenie bolo prijaté. 
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Poslanec Filipko predniesol ďalší návrh uznesenia. 
 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever  
 
schvaľuje   
 
za predsedu Komisie kultúry MZ MČ Košice – Sever poslanca Ing. Kosmasa Bekiarisa.  
 
Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 12 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 24: za – 11,  proti – 0,  zdrţal sa – 1,     
           uznesenie bolo prijaté. 

 
 
 
12. Interpelácie a dopyty poslancov 
 
Starosta otvoril  k tomuto bodu diskusiu.  

 
Interpelácie a dopyty poslanca Polačeka: 

  
 ţiada od starostu správu o plnení uznesenia MZ č. 29/2015, 

 pýta sa, kto organizuje z MÚ MČ prípravu MZ ohľadom zaradenia bodov do programu a prečo 

nebol zaradený bod Dotácie a kedy bude predloţené čerpanie dotácie, 

 na základe čoho bol vypustený z programu rokovania bod Správa o plnení uznesení MZ MČ 

Košice – Sever a prečo neboli zaslané materiály k tomuto bodu, 
 pýta sa na názor starostu MČ Košice – Sever ohľadne zníţenia počtu MČ v Košiciach, 

 ţiada odpoveď od starostu MČ, kedy bude splnený jeho sľub a to: pozvať na zasadnutie MZ 

zástupcov mesta Košice a obce Ťahanovce ohľadom Memoranda na usporiadanie lokality 

Anička, o ktorú ţiadal uţ na decembrovom a neskôr aj na májovom zasadnutí MZ, 

 ţiada odpoveď, kedy je starosta MČ Košice – Sever pracovne prítomný na Miestnom úrade 

z dôvodu jeho iba 60 % úväzku – pre informovanosť občanov, 
 ţiada informáciu, prečo mu nebolo umoţnené vykonať poslaneckú kontrolu v zmysle ust. § 25 

ods. 4 zákona o obecnom zriadení, o ktorú písomne poţiadal dňa 19.3.2015, 

 ţiada informáciu od starostu MČ, prečo v pracovno-právnom spore s pánom Rendekom na 

poslednom pojednávaní obhajoval MČ bez právneho zástupcu. 
 

Interpelácie a dopyty poslanca Gibódu: 

 
 ţiada o vyjadrenie starostu MČ na navrhnuté modely zníţenia MČ, 

 ţiada starostu MČ o vyjadrenie, prečo nebolo v 2015 splnené uznesenie MZ č. 98/2012 v časti 

Opatrenia na odstránenie nedostatkov v celoročnom hospodárení v časti písmena a) a b) 

 ţiada od starostu MČ informáciu, prečo mu nebola sprístupnená nahrávka z III. rokovania MZ 

MČ Košice – Sever, ktorú písomne ţiadal dňa 30.4.2015, 
 ţiada komplexnú informáciu o objednávke, resp. faktúre MČ Košice – Sever č. 20150045 na 

sumu 315 €, ţiada tieţ zaslať príklad grafiky pred zmenou dizajnu a po zmene dizajnu, 

 prečo starosta MČ svojvoľne neodpovedá na ţiadosti obyvateľov v zmysle zákona 

o slobodnom prístupe k informáciám. Poukazuje v tejto súvislosti aj na bod 2. uznesenia MZ č. 
186/2013. Starosta MČ nesprístupnil podanie MČ Košice – Sever na Generálnu prokuratúru, 

o ktoré bol poţiadaný napriek tomu, ţe v zápisnici na Okresnom úrade tvrdil, ţe v čase 

podania ţiadosti sa uvedený dokument nachádzal na MÚ MČ Košice – Sever, 
 ţiada starostu MČ o informáciu,  kedy naposledy nájomca nebytových priestorov v budove MÚ 

pán Marián Hominda – AVS zaplatil nájomné za prenajaté priestory a prečo mu nebola 

aktualizovaná nájomná zmluva, ktorú starosta MČ prisľúbil uţ vyše roka. 



Zápisnica zo VI. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Sever, konaného dňa 24.6.2015 a z jeho pokračovania 
konaného dňa 1.7.2015   
   
Overili  strana 24 

 Ţiada informáciu na základe vyjadrenia starostu MČ, ktorí poslanci MZ MČ Košice - Sever 

patria do I. kategórie a ktorí poslanci MZ MČ Košice - Sever do II. kategórie a ako sa môţe 

poslanec MZ MČ Košice – Sever II. kategórie dostať do I. kategórie, 

 ţiada opakovane o sprístupnenie zvukovej nahrávky z III. rokovania MZ,  

 ţiada o informáciu, prečo je rozdiel v cene letného tábora, ktorý organizuje MČ a ktorý 

organizuje Komunitné centrum. Či cena 5 € za letný tábor organizovaný Komunitným centrom 
je postačujúca a aké sú skutočné náklady.    

 
Interpelácie a dopyty poslanca Filipka:  

 
  ţiada starostu MČ o splnenie uznesenia MZ č. 29/2015 ohľadom návrhov na riešenie obnovy 

trhovísk pred OC Merkúr a OC Mier, 

  poukazuje na problém miestnej komunikácie na ulici Suchodolinská, ktorú bude riešiť aj na 

zasadnutí Komisie rozvoja a s vedúcim oddelenia pánom Hučkom, 

  uvádza, ţe rokovania MZ sa vedú v nesprávnom duchu. Na rokovaniach je príliš veľa 

negatívnej energie. Napäté vzťahy sú dôsledkom rôznych invektív a prehnaných reakcií. Preto 
interpeluje o pokojnú atmosféru, a to pričinením všetkých poslancov a starostu MČ. Na 

dopyty je potrebné reagovať pokojne. Poukazuje tieţ aj na nevhodné e-maily od starostu MČ 
Košice – Sever, od ktorých by mal upustiť. 

 

Interpelácia poslankyne Zimmermannovej: 
 

   ţiada odpoveď od starostu MČ, ţe prečo doteraz nezriadil pracovnú skupinu, ktorú mu bola 

doporučená uznesením MZ č. 29/2015 a ţiada zaslať odpovede na všetky interpelácie 
poslancov.  

  

Ďalšie návrhy do diskusie neboli.  
 

Starosta Gaj uzavrel tento bod rokovania. 
       

 
13.  Rôzne 

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
 

Poslanec Gibóda opakovane ţiada odpoveď na otázku, prečo mu doteraz nebola poskytnutá nahrávka 
z III. rokovania MZ. Upriamil pozornosť na uznesenie MZ č. 32/2011 a ţiadal starostu MČ, aby úrad 

zabezpečil miestnosť na rokovanie poslancov. V súvislosti s uznesením MZ č. 102/2012 a prípravou 

nového Územného plánu mesta Košice navrhuje, aby vyjadrenia a podklady a materiály z ÚHA k tejto 
téme, boli predkladané na rokovanie Komisie rozvoja MČ. 

 
Poslanec Blišťan navrhol, ţe spracuje a pripraví mapu MČ Košice – Sever. 

 
Poslanec Kertés sa vyjadril k uzneseniu Komisie sociálnej č. 9/2015, ktorým navrhli prerozdeliť 

finančné dotácie pre OZ Záchranný systém Košice a pre OZ Domov v rodine. Podľa neho v OZ 

Záchranný systém Košice nie sú kvalifikovaní odborníci, preto neodporúča uzavrieť s nimi spoluprácu 
ani poskytnúť im dotáciu. 

 
Poslanec Polaček v súvislosti s meškaním zverejnenia zápisníc z III. a V. rokovania MZ, 

s nemoţnosťou dostať sa k zvukovým nahrávkam zo zasadnutí MZ a s tým, ţe zo zápisníc z rokovania 

MZ boli vypustené dôleţité veci, predloţil návrh na zmenu a doplnenie Rokovacieho poriadku MZ MČ 
Košice – Sever. 

 
Vedúci právneho odd. Stavrovský reagoval, ţe v zápisnici z rokovania MZ sa nemá uvádzať plný obsah 

všetkých vystúpení, ale len podstatné vystúpenia poslancov a to najmä tých, ktoré súvisia 
s prijímanými uzneseniami. Má za to, ţe zápisnice z rokovaní MZ MČ Košice – Sever podstatne a najmä 

pravdivo odzrkadľujú priebeh rokovaní a to, čo sa prijalo na rokovaniach MZ MČ Košice - Sever.  
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Poslanci Filipko a Zimmermannová zhodne uviedli, ţe si váţia doterajšiu prácu zapisovateľov. Privítali 

otvorenie témy zápisníc a Rokovacieho poriadku MZ, ale v súčasnosti navrhujú nepodporiť poslanecký 
návrh predloţený k Rokovaciemu poriadku MZ MČ Košice – Sever. 

 
Poslanec Bekiaris sa opýtal, aké právomoci má overovateľ v prípade, ak nesúhlasí so zápisnicou. 

 

Vedúci právneho odd. Stavrovský odpovedal, ţe overovateľ potvrdzuje autentickosť a hodnovernosť 
zápisnice a jej súlad s priebehom rokovania. V prípade nejasností má moţnosť vykonzultovať to so 

zapisovateľom, prípadne ţiadať aj odstránenie rozporov v zápisnici. V prípade nesúhlasu so zápisnicou 
alebo jej časti, má právo napísať svoje výhrady do zápisnice. 

 
Poslanec Polaček vzal späť svoj prednesený návrh zmeny a doplnenia Rokovacieho poriadku MZ MČ 

Košice – Sever a predniesol nový návrh, aby boli sprístupnené zvukové nahrávky z I. aţ VI. rokovania 

MZ. Ţiadal od starostu MČ, aby sa zrušili e-mailové schránky poslancov, ktoré boli zriadené MÚ MČ 
Košice – Sever. Uviedol, ţe on doteraz nedostal prístupové heslo k predmetnej e-mailovej schránke. 

Ďalej uviedol, ţe starosta MČ niektoré jemu doručované e-maily, posiela na svoju súkromnú adresu. 
 

Poslanec Bekiaris uviedol, ţe ani on si neţiadal zriadiť e-mailovú schránku od MÚ MČ Košice – Sever. 

Po zriadení ale ţiadal, aby e-maily zaslané do úradom zriadenej schránky boli presmerované na jeho 
súkromný e-mail. Doteraz to nie je moţné, preto súhlasí s tým, aby schránky, ktoré zriadil MÚ, boli 

zrušené. 
 

Vedúci ekonomického odd. Luczy podotkol, ţe v minulom volebnom období to bol práve poslanec 
Polaček, vtedy vo funkcií prednostu MÚ, ktorý napriek nesúhlasu poslancov sa zasadil, ţe sa zriadili e-

mailové schránky pre poslancov.  

 
Poslanec Gibóda uviedol, ţe tieţ nedostal prístupové heslo k svojej e-mailovej schránke a je za 

zrušenie uvedených e-mailových schránok. Tieţ má podozrenie, ţe starosta MČ číta presmerované e-
maily z jeho takto zriadenej e-mailovej schránky. 

 

Starosta Gaj uviedol, ţe pracovné e-maily bývalých zamestnancov boli presmerované a on nemôţe za 
to, ţe sa volajú presne tak isto ako súčasní poslanci.  

 
Starosta Gaj odišiel z rokovania VI. zasadnutia MZ MČ Košice – Sever.  

 

VI. zasadnutie MZ MČ Košice – Sever viedol ďalej zástupca starostu Haľko. 
 

Poslanec Polaček navrhol prijať uznesenie k zrušeniu pracovnej e-mailovej schránky. 
 

Poslanec Filipko a Bekiaris zhodne uviedli, ţe k zrušeniu e-mailovej schránky nie je potrebné prijať 
uznesenie. Kaţdý poslanec MZ by mal poţiadať ako má miestny úrad postupovať s jeho e-mailovou 

schránkou. Prítomní poslanci súhlasili s uvedeným postupom ohľadom e-mailových schránok 

poslancov MZ. 
 

Kontrolór MČ Hanušin informoval, ţe v zmysle zákona č. 307/2014 Z.z. o niektorých opatreniach 
súvisiacich s oznamovaním protispoločenskej činnosti a o zmene a doplnení niektorých zákonov, MČ 

Košice – Sever vydala Smernicu č. 1/2015 o prijímaní a vybavovaní podnetov o protispoločenskej 

činnosti. Všetky informácie sú zverejnené na webovej stránke MČ Košice – Sever. 
 

Iný návrh do diskusie nebol. Zástupca starostu ukončil diskusiu a poţiadal návrhovú komisiu 
o prednesenie návrhu uznesenia. 

 
Poslanec Filipko ako člen návrhovej komisie konštatoval, ţe návrhová komisia obdrţala návrh poslanca 

Polačeka, ktorý prečítal. 

       
Návrh uznesenia: 
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Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever  
 
žiada   
 
starostu MČ Košice – Sever sprístupniť zvukový záznam z I. až VI. rokovania MZ MČ 
Košice – Sever poslancom Polačekovi a Gibódovi do 3 dní od podpisu tohto uznesenia.  
 
Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 11 poslancov. 

 
Hlasovanie č. 25: za – 10,  proti – 0,  zdrţal sa – 1,     

uznesenie bolo prijaté. 
     

 

 14.   Záver 
 

Zástupca starostu poďakoval prítomným za účasť a ukončil VI. rokovanie Miestneho zastupiteľstva MČ 
Košice - Sever.  

 

Košice, 1.7.2015 
   

 
Zapísal:  

 
Ladislav Török          „podpísané“ 

zapisovateľ                                                          .........................................     

 
 

Zápisnicu overili:            
 

 

Kosmas Bekiaris                                                            „podpísané“ 
poslanec                                                              .........................................     

 
 

 

Štefan Kertés                                                                 „podpísané“ 
poslanec                                                               .........................................     

 
 

Matúš Háber 
prednosta MÚ                                                                 „podpísané“ 

                                                                         ........................................... 

 
 

 
Marián Gaj                                                                       „podpísané“ 

starosta                                                                .........................................     

 
 

 
Erik Haľko             „podpísané“ 

zástupca starostu             ....................................... 


